
Kijk voor meer informatie op

Hoe meer N,
hoe mooier de
Drechtsteden

1. Wie zijn wij?
De kandidaten van het N in de regio Drechtsteden zetten
zich in voor een provincie waar u zich prettig voelt. We kiezen
voor dingen die echt belangrijk zijn, zoals de bereikbaarheid,
onze economie en de kwaliteit van ons landschap. Daarbij past
in deze tijd natuurlijk geen belastingverhoging.

2. Wat hebben we bereikt?
De aansluiting van de N3 op de A15/A16 wordt verbeterd. Het
vervoer van gevaarlijke stoffen over spoor door Dordrecht en
Zwijndrecht is verminderd. De vervroegde sluiting van de
Derde Merwedehaven is een feit. De MerwedeLingelijn is een
succes met 50% meer reizigers. Er is subsidie verleend aan het
Leerpark in Dordrecht.

3. Wat gaan we doen?
We zetten in op behoud en versterking van de Intercitystatus
van het station Dordrecht. Ook per OV eerder thuis. Samen met
het Rijk de fileproblemen op de A15 aanpakken. Een gevarieerd
aanbod aan woningen. Er is veel sociale woningbouw, meer
dan 30%. Daarom wordt deze provinciale eis voor Drechtsteden
losgelaten.
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Een bestuurder die
weet wat er leeft

Als geboren en getogen
Dordtenaar was ik twintig jaar
actief in de Dordtse politiek,
waarvan twaalf jaar als wethouder.
Ook was ik bestuurlijk actief voor
de regio’s Drechtsteden en Zuid-
Holland-Zuid, zodat ook de
vraagstukken van de Hoeksche en
Alblasserwaard en de
Vijfheerenlanden me zeer bekend
zijn. Sinds 2007 ben ik (met een
onderbreking van een jaar)
gedeputeerde van Zuid-Holland en
houd me bezig met Ruimtelijke
ordening en Wonen.

Kansen benutten

In de nieuwe Staten zullen de
Drechtsteden nadrukkelijk op de
agenda moeten komen. “Het is het
mooiste rivierengebied van
Nederland, met meer
mogelijkheden dan nu worden
benut. Vooral ook als knooppunt
van verbindingen tussen de haven
van Rotterdam en zijn achterland.
Maar dan moet wel de overlast
daarvan op het milieu in de
Drechtsteden sterk worden
verminderd.” Mustafa Bal
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Meer veiligheid

Ik ben Mustafa Bal, geboren en
getogen in Gorinchem. In het
dagelijkse leven ben ik werkzaam
als wijkagent en
vertrouwenspersoon bij de
Koninklijke Marechaussee voor de
regio Zuid-Holland.
Daarnaast ben ik bestuurslid van
de militaire vakbond de ACOM.
Ook verzorg ik workshops en
voorlichting over diversiteit en
integriteit om te benadrukken dat
iedereen gelijke kansen hoort te
krijgen binnen onze mooie
samenleving.

Bruggen bouwen

Ik wil mij in de komende jaren
inzetten om 'bruggen te bouwen'
en op zoek te gaan naar
samenwerking.

Gezamenlijk moeten we kansen
benutten om een veilige en
sociale werk-, leef- en
woonomgeving te creëren, waarin
elk individu zich gewaardeerd en
geaccepteerd voelt.

Stem 2 maart: lijst 1, plaats 9 Marco Heemskerk
lijst 1, plaats 5

Verbinding stad en
platteland

Ik ben 38 jaar en woon met mijn
gezin in het zuidelijke deel van
Zuid-Holland. Ik wil mij de
komende periode sterk maken
voor de verbinding tussen stad en
platteland. Beide kunnen niet
zonder elkaar. Grootschalige
voorzieningen en
werkgelegenheid in het stedelijk
gebied; een platteland -met de
landbouw als drager van het
landschap- als groene long.

Investeren in
mobiliteit

Maar beide moeten bereikbaar
zijn. Daarom moet er veel in
mobiliteit geïnvesteerd worden.
Het provinciale deel van de
motorrijtuigenbelasting is niet
voor andere dingen dan mobiliteit!
Iedereen moet veilig en op tijd op
het werk en thuis kunnen zijn. De
economie, maar juist ook het
sociale leven mag niet lijden
onder de files.
De inwoners van Zuid-Holland
moeten goed beschermd worden
tegen water en gevaarlijke
transporten. Veiligheid voor alles!


